
Wznowienie produkcji kremu CBD
Witajcie Kochani Chciałbym znowu ruszyć produkcję o to tego
kremu CBD, który kiedyś już produkowałem i sprzedawałem.
Wiem, że moje 22 letnie doświadczenie przy produkcji
artykułów z konopii włóknistych wpłynęło na rewelacyjną
jakość tego produktu, z którego bardzo dużo ludzi było
zadowolonych…

Fundraiser
goal

44 444 zł

Scan the qr code with your phone camera or
go to the following address
https://zrzutka.pl/en/yuym4f

https://zrzutka.pl/en/yuym4f

